
 
 
     
 
 

REACH 宣告書 

REACH Statement 

     敬致：     

To whom it may concern :  

       本公司特此宣告，下列產品不含高度關注物質候選清單（SVHC）中 的 242種物質，亦即本公司下列 

產品均符合 EC1907/2006-REACH – SVHC 所管制之物質。 

We, Viking Tech Corporation, hereby claim the products that are listed as below do not contain the 242 

substances in the Candidate List of Substance of Very High Concern (SVHC). It means these products 

are totally in compliance with EC1907/2006-REACH- SVHC Directive. 

 

1) Metal Film Precision Resistor - CSR/CSRV/CSRP/CSRA/CSRF series 

2) Ultra Low Ohm (Metal Strip) Chip Resistor – LR series 

3) Low Ohm (Metal Strip) Chip Resistor – LRP/LRP..A series 

4) Ultra-Low Ohm Chip Resistor Jumper – LRJ series 

5) Thick Film High Power Chip Resistor(Aluminum Nitride Substrate) – CRP series 

6) Green Thick Film Chip Resistor – CRG/CRG..A/ASG/ASG..A series 

7) Thick Film Chip Resistor – RS/CS/CS..A/CSN/CSW Series 

 

下列產品之電阻層含有 REACH 高關注物質「氧化鉛(CAS# 1317-36-8)」含量可能大於 0.1%。在正常狀況

下該物質不會被釋放出來，此外，含有氧化鉛之材料每年出口至歐盟的重量未超過一噸。 

       The products that are listed as below contain Lead Oxide (CAS# 1317-36-8) may exceed 0.1%. Now are 

listed as a Substance of Very High Concern (SVHC). However, we claim no exposure of this material to 

humans or the environment during normal usage or disposal. The sum of this material in our products 

imported into the E.U. is also less than one ton per year. 

 

1) Thick Film Chip Resistor –CR(AC)/CN/RT/AS/HVR/PWR/SWR/HMR/CRW/CNF/HVRC/CR..A/ 

AS..A/CN..A/CNF..A/HVR..A/PWR..A/SWR..A/CRW..A/CRTC..A series 

 

 
Note: 我司產品中氧化鉛含量可以符合歐盟 EU RoHS Exemption 2011/65/EU 7(C)-I, 電氣及電子元件中

之玻璃或陶瓷(介電陶瓷電容除外)的鉛例如:壓電元件或者玻璃/陶瓷複合材料。 

Note: The material that contains lead oxide in our products can meet the EU RoHS Exemption 

2011/65/EU 7(C)-I Electrical and electronic components containing lead in a glass or ceramic other 

than dielectric ceramic in capacitors, e.g. piezoelectronic devices, or in a glass or ceramic matrix  

compound. 

 

Sincerely 

 

Company Name : Viking Tech Corporation Kaohsiung Branch 

Representative : Susan Huang 

Title : QA Section Manager 

Date : 2024-12-06 
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